



# Hustisya



Hustisya usa ka sukaranan nga panginahanglanon sa tawo.

Hinungdanon ang hustisya alang sa usa ka komunidad nga molihok ug mabuhi. Ang hustisya kinahanglan maghatag katinuud ug magtul-id sa 'Inhustisya'. Nagsugod ang Hustisya kanimo! Kinahanglan nimo nga 'Matarong'. Ang Pagkamatarung mao ang pundasyon diin naggikan ang Hustisya. Ang pagkahimong Matarong ug pagdawat sa Hustisya sulundon. Ang tinuud mao nga adunay mga dili makiangayon nga mga tawo nga naghimo Sa Hustisya.

Ang matag indibidwal adunay moral, sibil nga katungdanan nga tangtangan ang Inhustisya.

## 1 DIOS naghulat dinhi gikan KANIMO!

### HUSTISYA Pag-ampo

Mahal **1 DIOS**, Magbubuhay sa labing matahum nga Uniberso Ang imong labing mapaubsanon nga maunongon nga magbalantay sa magbalantay (1<sup>st</sup> ngalan)  
Naghangyo tabang sa pagkamatarong  
Naghangyo ang tabang sa pagtangtang sa Inhustisya  
Mga hangyo sa pagsilot sa Inhustisya karon ug sa Afterlife Himua nga ang Maayong mouswag ug ang Daotan mokubus  
Alang sa Himaya sa **1 DIOS** ug ang Maayo sa Katawhan



Gigamit kini nga pag-ampo kung wala ang pagsugat sa inhustisya o hustisya.

### Dautan Anti 1 DIOS inhustisya!

Ang sistema sa kontra (daotan, kurakot, kriminal, imoral, dili makatarunganon, dili hangin) mao ang elitist. Ang pamaagi sa kontra mao ang bahin sa pagdaug bisan unsang gasto (daotan, kurakot, kriminal, imoral, dili patas, dili makatarunganon). Ang ligal nga tim nga adunay labing kaayo nga negosyador ug ang labing kahinguhaan, pondo, modaog. Pagsalikway, kamatuoran, pagkasad-an! Ang kini nga ligal nga sistema gipaboran sa mga Hereditary Tyrt, Monarchist, Political Tyrants, Parasitic predatory profiteers, Rich, Wealthy, Criminals. Adunay daghang moadto nga Libre! Ang adunay dili igo nga moadto sa Prison!

Ang kontra, pamaagi, katapusan sa sistema! Ang tanan nga nahilambigit manubag! Gibalik sa petsa ang pagkamay-tulubagon!

Ang mga tawo nagpuyo sa mga sosyal nga grupo (mga komunidad). Ang mga komunidad kinahanglan'g 'Balaod' (Mga Lagda ug Regulasyon) aron molihok ug mabuhi. Kung adunay makita

usa ka paglapas sa Balaod, 'Kamatuuran' kinahanglan makapangita. Kung mahimo kini usa ka paglapas sa Balaod, kinahanglan nga sundon ang 'Pagkamay-tulubagon'. Ang pagkamay-tulubagon mahimo nga makit-an ang pagkasad-an ug mapahamtang ang pagkawala. Ang pagkasad-an nagdala sa mandatory nga 'Rehabilitation'. Gibayran ang pagkawala.



Aron adunay Kaangayan kinahanglan nimo ang mga Balaod, nga gihimo sa Gobyerno ug gisuportahan sa mga Korte. Ang mga balaod kinahanglan ipangalagad. Giingong mga kalapasan sa Mga Balaod giimbestigahan sa, Opisina ni Marshall (Probinsya) . Ang giingon nga mga kalapasan sa Regulasyon giimbestigahan sa, Opisina sa Sheriff (Shire) .

Kung kanus-a nahinabo ang mga butang o hitabo ang Hustisya maghatag katinuud:

1. Unsa ang nahitabo? >
2. Unsa ang hinungdan? >
3. Naapil ba ang pagkawalay alamag sa tawo? >
4. Naapil ba ang pagpabaya sa tawo? >
5. Naapil ba ang daotan sa tawo? >
6. Giunsa mahatagan ang hustisya pinaagi sa bayad ug rehabilitasyon. >
7. Unsang mga pagtulon-an ang mahimong matun-an sa kini nga nahinabo?

Gusto sa Tigbantay sa Custodian nga makita ang tinuud nga kamatuoran. Posible ra kini kung ang tanan nga mga opisyal sa korte (mga maghuhukom, paggukod, pagdepensa) kakunsabo (team) . Ang kontra nga hustisya dili hustisya. Kini kurakot, elitista, anaa kini aron mapanalipdan ang 'adunay sobra' ug ang sad-an.

Ang kontra dili bahin sa kamatuoran o hustisya, inosente o sad-an. Apan, pagdaug! Ang pagdapig sa labi ka maayo nga abogado modaog bisan kung sila matahum o dili. **Kataposan Niini!** Wala na ang dili makatarunganon nga in hustisya.

Pagkahuman **kas**o gibutang: Ang Marshall (Probinsya) nagtakda usa ka petsa (90 ka adlaw ang milabay) kung madungog ang mga sumbong sa 'Korte'. Ang Marshall dayon nagpagawas gikan sa pool ni Barrister, 7 nga nakigkita aron makit-an ang tinuud nga Kamatuuran. Ang 3 molihok ingon Mga Maghuhukom, 1 ingon Mag-uusig, 1 ingon Manlalaban, 1 ingon Tigdukiduki ug 1 ingon Enforcer. **Hinumdomi!** Wala'y Jury.



Human mapahamtang ang sumbong: Ang Sheriff (Shire) nagtakda usa ka petsa (30 adlaw sa ulahi) kung madungog ang mga sumbong sa 'Chambers'. Gipili dayon sa Sheriff gikan sa pool sa Mga Abogado, 5 nga nakigkita aron makit-an ang tinuud nga Kamatuuran. Ang 1 molihok ingon Magistrate, 1 ingon Accuser, 1 ingon Guide, 1 ingon clerk ug 1 ingon Procurer.

**Mga Korte** adunay 2: Korte sa Pagsulay sa Probinsya (PTC) ug Chire Hearing Chamber (SHC) . Ang mga apela nadungog sa pareho. **Hinumdomi!** Wala'y sumbong sibil. Ang duha nga Korte nagdumala sa 'Pagkamay-tulubagon ug bayad'.

Ang hustisya mandatory ug natipon nga Sentencing. Ang Mandatory Sentencing nagdala sa pagkamakanunayon sa Sentencing ug ang dagway sa equaity. Gipugngan ang dunot ug o dili takus nga Opisyal sa Korte nga makababag sa Sentensya. Nag-undang ang paghukum nga paghukum sa pagganti sa mga serial kriminal ug pagsubli sa mga nakasala.

**Silot sa Kamatayon ( Pagpatuman)** sama sa Silot nga Anti 1 DIOS ug Anti Specie, dili madawat. Bisan kinsa nga Gobyerno nga nagpatuman kriminal ug gikuha. Gikiha ang mga myembro niini: **MS R7**

Adunay 3 ka mga grupo sa edad (Tin-edyer, batan-on, Hamtong) aron sa paghunahuna sa diha nga Sentencing . Pagpangayo 'Kasad-an' o nakit-an nga sad-an nga impluwensya sa Sentensya. Ang rehabilitasyon adunay marka nga 'R' (MS R1-7) . Ang rating nga 'R' sa Law Giver Manifest magamit sa hamtong nga nangamuyo nga sad-an.

## **BALAO ni**

Aron adunay Kaangayan kinahanglan nimo ang mga Balaod, nga gihimo sa Gobyerno ug gisuportahan sa mga Korte. Adunay usa ra nga Balaod, 'Batasang Batasan'. Ang **Batasang Balaodado** nakabase sa "Law-Giver Manifest". **Hinumdomi!** Wala'y nauna. Ang mga nangaging mga desisyon sa mga korte wala tagda.

Balaod, kinahanglan nga silotan ang in hustisya, ipadayon ang mga sumbanan sa komunidad (pagkaparehas, katungdanan sa komunidad, mga katungod sa komunidad) paghatag sa dagway sa 'Makatarung'. Ang mga balaod mapanalipdan ang mga mahuyang ug magpadayon nga matinuoron ang mga gamhanan! Gisiguro sa mga balaod, nga ang usa ka komunidad luwas ug nagpuyo sa 'Harmony' nga kaugalingon ang lokal nga Puy-anan ug labi ka daghan nga Kalikopan.

## **DAOTANG BALAO**

**Daotang Balaod** dili makatarunganon, dunot, daotan. Balaod kini sa Gobyerno nga nagtugot sa usa ka minoriya aron pahimuslan ang kadaghanan pinaagi sa parasito predatory profiteering, exploiting (paggisi) . Ang Daotang Balaod gisalikway sa mga Opisyal sa Korte ug gipulihan sa Parliyamto. Gobyerno nga nagpahimutang o nagtugot nga maglungtad ang Daot nga Balaod. Giboto gikan sa katungdanan, gisuportahan ang mga miyembro niini: ' **MS R7**

**Freeware** ang yuta yuta nga publiko nga gitulis gikan sa usa ka komunidad sa dunot nga gobyerno sa kriminal. Ang kini nga gobyerno naghatag usab yuta (**squatting**) o gibaligya kini sa mga kriminal nga hakog nga kita (**mga taghimo, tigpahibalo sa yuta**) . Pagtapos sa Freeware! Kumpiskahon ang tanan nga pribadong yuta nga gipanag-iya ug mga bilding nga wala maghatag bayad.



Paggukod sa bisan unsang kapunongan o indibidwal nga nakakuha og kaayohan gikan sa Freeholder, Real Estate (**tan-awa ang Chain of Evil**) . Ang Shire ang tag-iya sa tanan nga yuta.

**1 DIOS** gibuhat ang Earth Earth aron magamit ug matagamtaman nga parehas sa tanan nga Katawhan. Nag-insulto ang kayutaan nga freeware ug mga pinuy-anan nga pribado **1 DIOS**. Ang matag tipik sa yuta ug yuta sa bisan unsang lugar sa Uniberso iya sa komunidad (**Shire**) alang sa parehas nga kaayohan sa tanan. Wala'y pribadong mga baybayon, isla, lanaw, suba, ..

**Mga Patente sa Copyright** mao ang hakog nga aplikasyon sa Int-ellektual Property. Ang usa ka Komunidad naghatag sa mga tawo sa



paagi ug oportunidad sa pagpalambo sa Intellectual Property. Tungod niini ang tanan nga kabtangan sa intelektwal mao ang pagpanag-iya sa komunidad nga magamit sa tanan!

Ang hakog nga paggamit ug pagkita gikan sa intelektwal nga pagpanag-iya mao ang pagpanglungkab sa usa ka komunidad nga usa ka Krimen nga pagasuhan: '**MS R6**' .

**Pribalisasyon** sa mga assets sa Komunidad. Mga gamit: Kusog (**Elektrisidad nga Gas**), Tubig (**Desalinization, Pipe, Reservoirs, Sewerage**) ; Public Trans- port (**lokal ug layo nga distansya**) , Kargamento nga pagdala (**Hangin, Dagat, Yuta, Luna**) ; Komunikasyon (**Internet, Satellite, Telebisyon, Radio, Mail**) .

Kumpiskahon ang tanan nga gipribado nga mga pagkabutang sa komunidad nga wala maghatag bayad. Pagkahuman himuon sila nga CROn. Paggukod sa usa ka tawo o organisasyon nga nakakuha og kaayohan gikan sa gipribado nga mga kabtangan sa Komunidad, **MS R6** . Ang pagdumala sa pribatisasyon sa mga kabtangan sa publiko mao ang pagpangawat gikan sa komunidad. Kini gipulihan! Ang mga myembro niini ug kawani sa Gobyerno nga ning-apil sa kini nga krimen, pagkuha: **MS R6**

**Donasyon nga maibanan ang buhis** gihimo nga ligal nga 'Tax Avidance' sa dunot nga Gobyerno. Ang paglikay sa buhis mao ang pagpangawat gikan sa usa ka komunidad pinaagi sa kaayohan! Kanselahon ang mga donasyon nga mahimong kuhaon sa buhis, Paglikay sa buhis, buhis dunggoanan, pagminus sa buhis. Gobyerno nga naghimo nagpakabana ka ug Ang mga donasyon nga mahimong makuha nga buhis sa tes **MS R6**



Pagdonar tungod kay gusto ipaambit.

## KATAPUSANG BALAO

**Daotang Balaod** dili madawat nga dunot nga imoral nga dili patas nga Balaod. Dunot

ang balaod nagmugna sa inhustisya ug dili managsama nga kini igasalikway sa mga Opisyal sa Korte ug pulihan sa Parliyamto. Gibalik ang balaod nga nagpabalik sa balaod nga ipadayon ang tanan nga adunay na nga daotang balaod ug ipatuman ang mandatory Sentencing.

**Kaluwasan sa Kalig-onan** dili madawat nga wala'y tawo nga labaw sa kaakohan sa mga nahimo nga krimen. Gitugotan ang Immunity sa Diplomatiko nga makahimo mga krimen ang mga langyaw nga wala'y tulubagon. Gibasura ang Diplomatikong Kaluwasan ug gipasakaan og kaso ang mga krimen.

**Dobleng Jeopardy** Gitugotan ang usa ka kriminal nga makagawas nga wala ang Rehab. Usahay wala'y kaarang nga prosekusyon ug maliputon nga pagdepensa nga nagresulta sa pag-ayo sa usa ka hukom nga 'Dili Magpasubo' alang sa usa ka sad-an. Kung adunay bag-ong ebidensya nga kinahanglan ang paghusay usab kinahanglan. Ang prinsipyo nga 'Double Jeopardy' nagpadayag niini gikan sa pagkahitabo. Dobleng Pagtapos sa Jeopardy! Ang mga sad-an gisulayan na usab.

Kini nga prinsipyo daotan nga balaod. Wala'y krimen nga kinahanglan mawala sa silot. Kung ang mga bag-ong ebidensya molutaw kinahanglan adunay kanunay nga bag-ong kaso hangtod mahimo ang hingpit nga Kamatuuran.

**Kaluwasan gikan sa Pag-usig** dili madawat nga wala'y labaw sa silot sa mga nahimo nga krimen. Ang tapulan, wala'y salabutan, dunot nga prosekusyon naggamit mga kriminal aron mahimo ang ilang trabaho ug hatagan sila kadunot sa kawala'y katapusan. Ang kalig-on sa usa ka kriminal gibawi, nagpadayon ang prosekusyon. Ang tapolan nga kurapsyon nga pag-usig ang gisuportahan, nagsilbi sa parehas nga silot sama sa gigamit nila nga kriminal.

**Pagpangayo Bargaining** ang labing dunot, dili matinuoron nga porma sa Balaod, Natapos Kini! Ang plea bargaining usa ka pamatasan nga kriminal nga nakababag sa usa ka kriminal nga makuha ang angayan nga Rehabilitasyon. Gitugotan sa usa ka dunot nga piskal ang usa ka Kriminal nga mopili us aka labing gamay 'MS R'. Na-recharge ang kriminal. Nakakuha og labing kadaghan ang dunot nga piskal. **MS R7**.

**Batasan sa mga Limitasyon** dili madawat wala'y utlanan sa accou- ntability. Ang Statute of Limitation gipulihan sa paggukod. Dili mahimo nga adunay usa ka utlanan sa oras sa, Pagkamay-tulubagon.

**Propesyonal**, Ang Relihiyosong Pribilehiyo nakababag sa pagpangita sa Kamatuuran. Ang mga doktor, Pari, Abugado, Reporter, nag-angkon sa pagkapribado sa kliyente aron dili tubagon ang mga pangutana sa Korte. Natapos ang kini nga mga pribilehiyo. Mao nga dili manghilabot sa pagpangita sa Kamatuuran. Ang mga nakasaksi nga nagdumili sa pagtubag gikulong hangtod nga sila mitubag (wala'y gawasnon nga propesyonal, relihiyosong pagsalig sa pagkasalig) . **1 DIOS** nagbuhat sa Pagkamay-tulubagon.



## 1 SA DIOS Hustisya



**Adlaw sa Paghukom > Mga Kabug-aton nga timbangan ( Pag-scroll 7) Ibalik ang mga Pag-ampo **Hinumdomi!** Ang usa ka tawo dili mamakak, magdula nga amang o manhid **1 DIOS.****

### Korte

Ang katuyoan sa mga Korte aron maestablisar ang 'Pasad-an' o 'Pagkulang sa Pasad-an' alang sa giingon nga paglapas sa Mga Balaod (**Balaod sa Panlalawigan**) o Mga Regulasyon (**Balaod sa Shire**). Ang gamit nga gigamit aron maestablisar, kung adunay mga kalapasan, aron maestablisar ang Kamatuuran . Ang kamatuuran nakit-an pinaagi sa sabagay nga dili kontra.

Kung adunay mga hitabo o hitabo nahinabo ang Korte nagpatindog sa Kamatuuran:

1. Unsa ang nahitabo? >
2. Unsa ang hinungdan? >
3. Naapil ba ang pagkawalay alamag sa tawo? >
4. Naapil ba ang pagpabaya sa tawo? >
5. Naapil ba ang daotan sa tawo? >
6. Giunsa mahatagan ang hustisya pinaagi sa bayad ug rehabilitasyon. >
7. Unsang mga pagtulon-an ang mahimong matun-an sa kini nga nahinabo?

Ang 'Kamatuuran' kinahanglan ipahimutang nga wala'y labot sa bisan unsang paghangyo. Ang pagpangamuyo nga sad-an dili makababag sa pagpangita sa 'Kamatuuran'. Kinahanglan nga tubagon sa Nakasumbong ang tanan nga pagpangita. Ang pagdumili sa pagtubag nagdala sa ' **MS R7** 'nga wala'y kapilian nga apela. Ang mga nakasaksi nga nagdumili sa pagtubag gikulong hangtod nga sila mitubag (**wala'y exemption sa pagkumpidensyal sa propesyonal o relihiyoso**) . Ang pagpadayon sa 'Kamatuuran' nga nagpadayon aron masiguro nga wala'y lain nga sad-an. Bakak nga saksi: ' **MS R3** '.

**Mga Korte** adunay 2: Korte sa Pagsulay sa Probinsya (**PTC**) ug Chire Hearing Chamber (**SHC**) . Ang mga apela nadungog sa pareho. **Hinumdomi!** Wala'y sumbong sibil. Ang duha nga Korte nagdumala sa 'Pagkamay-tulubagon ug bayad'.

Ang mga korte bukas gikan sa 1 ka oras pagkahuman sa Pagsubang sa Adlaw hangtod sa 1 ka oras sa wala pa pagsalop sa adlaw, 6 ka adlaw sa usa ka semana. Wala'y Jury. Ang mga apela gihimo sa parehas nga Korte.

Ang tanan nga mga opisyal sa 'PTC' nga Korte gitugyan sa 'Opisina sa Marshall gikan sa usa ka numero nga pool sa' Barrister '. Ang tanan nga mga opisyal sa 'SHC' Chamber gihatag

pinaagi sa Opisina sa Sheriff gikan sa daghang numero nga 'Mga Abogado'.



Ang usa ka pag-ampo sa pagsulay gi-recite sa pagsugod sa matag pagsulay:

## PAGSULAY - Pag-ampo

Mahal **1 DIOS**, kami nga Mga Opisyal sa Korte naghango alang sa paggiya Kami maninguha sa pagpangita sa kamatuoran  
Dili namon tugotan ang kahadlok o palabi ang magdaot  
kanamo Kami manghatag mga mandatory Sentence  
Gipanalipdan namon ang Hustisya gikan sa Daotan, Korapsyon, Mga Balaod sa  
Diskwento Gipaningkamutan namon nga mapasig-uli ang tanan nga mga Kalag nga  
nagpahisalaag Alang sa Himaya **1 DIOS** ug ang Maayo sa Katawhan



Ang kini nga pag-ampo gibasa sa pagsugod sa usa ka pagsulay.

**PTC:** ' Gisulayan sa Provincial Trial Court ang mga Kaso nga kung natukod ang 'Guilty' nga 'MS R' gisilbi sa Provincial Rehabilitation. Adunay 7 nga mga opisyal sa Korte, 3 Mga Maghuhukom, Mag-uusig, Manlalaban, Tigdukiduki ug Enforcer.



Ang mga Hukom, Mag-uusig, Magtinabangay nakigkunsabo (pagtrabaho together) aron makit-an ang 'Kamatuuran', paghimo'g 'Pasad-an' o Pagkulang sa Pagpasad '. Ang Tigdukiduki nagtigum sa tanan nga mga ebidensya. Gisiguro sa korte sa Enforcer, gipakita ang mga ebidensya nga gipakita, gisundan ang 'Akusado' ug adunay mga saksi.

Human makit-an ang 'Kamatuuran' Mga biktima nagbuhat usa ka Pahayag nga kauban ang hangyo sa bayad sa bayad. Nagretiro dayon ang mga Maghuhukom sa 1 oras aron maandam ang Justice. Ang mga Hukom managbulag sa paghukom pinaagi sa kadaghanan sa 2 'Hukom' ug 'Bayad'. Mga Apela sa mga Biktima (Bayad) ug Giakusahan (Hukom) ipasaka sa sulud sa 7 ka semana. Ang mga apela gihimo sa parehas nga Korte nga adunay lainlaing mga Maghuhukom.



**SHC:** ' Gisulayan sa Shire Hearing-Chamber 'ang mga Kaso nga kung ang' Kasadya 'gitukod' MS-R 'gisilbi sa Shire Rehab. Adunay 5 nga mga opisyal sa Korte, Magistrate, Accuser, Guide, Clerk ug Procurer. Magistrado, Magsusumbong, Giya, kauban (magtinabangay) aron makapangita ang Kamatuuran, tukuron ang 'Pasad-an

o 'Wala sa Kasad-an'. Giipon sa Clerk ang tanan nga ebidensya. Ang tigpatuman sa sekyu nga korte, nagbutang mga ebidensya nga gipakita, gisiguro nga magpakita ang akusadong saksi.

Human makit-an ang 'Kamatuuran' Mga biktima nagbuhat usa ka Pahayag nga kauban ang hangyo sa bayad sa bayad. Nagretiro dayon ang Mahistrado sa 1/2 oras aron maandam ang Justice, 'Verdict' ug 'Compensation'. Mga Apela pinaagi sa Akusado (Verdict) ug mga Biktima (Bayad) kinahanglan ibutang sa sulud sa 3 ka semana. Ang mga apela gihimo sa parehas nga Korte. Apan lahi ang Mahistrado.



**Pagtuki sa kawanangan** ug kolonya nagkinahanglan lagda (mga balaod) usa ka Korte sa Pagsuhid sa kawanangan (S> XC) . Ang mga paghukum sa X> XC naghiusa alang sa tanan nga mga Provisyon !!! (tan-awa ang balaod sa wanang)



Mga Batas sa Sulod sa Kasayuran (1) pagkaon alang sa Earth Space ug Earth Moon. Mga Balaod sa gawas nga kawanangan (2) magsilbi alang sa Pagtuki sa Planet, Pag-kolonya. Ang mga balaod sa kawanangan gipahimangnoan, gipangalagad ug gipatuman sa S> XC.

Kini nga korte adunay 7 Mga Maghuhukom (1 gikan sa matag Lalawigan) . Ang paghukum moabut pinaagi sa tinago nga pagboto ug pagboto sa kadaghanan. Minimummajority 4.

**Hinumdomi!** Ang dili makatarunganon, dunot nga sistema sa kontra nga hukmanan gipulihan sa: 'Maayo' nga patas, nakigkunsabo sa sistema sa Korte. Nga nagpahimutang sa Kamatuuran nga wala'y hurado!

## SENTENCING

Ang hustisya mao **Mandatory Sentencing** natipon, dili sunud-sunod. Ang Mandatory Sentencing nagdala sa pagsalig sa Sentencing ug ang panagway nga managsama. Gipugngan ang dunot ug dili takus nga Opisyal sa Korte nga makabalda sa Pagsentensya. Gitapos sa MS ang dunot, dili makatarunganon nga 'Discount Sentencing' (Gisuspinde nga Sentensya,



Wala'y natala nga Kombiksyon, Sayo nga pagpagawas, Parole, Pardon ..) .

**Gihimo nimo ang CRIME !!! >>> Gihimo nimo ang PANAHOON !!!**

**Serial Criminal** dili angay gantihan. Nakit-an sa Multi Guilty nga si Criminal dili angay gantihan sa sunod-sunod nga pagsilbi sa mga Sentensya (Pag-ihap sa Paghukum) . Dili sunud-sunod nga pagsilbi ang Sentence mao ang Hustisya.



**Akumulatibong Paghukum** gigamit alang sa pagsubli nga 'Mga Nakasala'. Pag-usab nga Mga Nakasala wala makakat-on gikan sa ilang miaging Rehabilitation. Tungod niini kinahanglan nga buhaton og usab ang Rehabilitasyon. Ang kaniadto ug Karon nga Paghukum gihiusa, gihatagan usa ka tibuuk nga panahon sa Rehabilitation.

**Pagtandi sa Paghukum alang sa 'Criminal ( A )'**

Mga nakit-an nga sad-an	Dunot	HUSTISYA
Unang kalapasan: 7 + 7 + 7 ka tuig	7 ka tuig (Sunod-sunod) Paroled human sa 3 ka tuig nag-alagad sa 3 ka tuig	21 ka tuig nag-alagad sa 21 ka tuig
Gisamok usab: 7 + 7 ka tuig Niaging kalapasan: 7 + 7 + 7 y's	7 ka tuig (Sunod-sunod) 0 ka tuig (kaniadto wala tagda) Paroled human sa 3 ka tuig nag-alagad sa 3 ka tuig	14 ka tuig + 21years = nag-alagad 35 ka tuig
Total alang sa tanan nga mga kalapasan	6 ka tuig nagbiaybiay Hustisya	35 ka tuig nga Hustisya'

**Silot sa Kamatayon ( Pagpatuman)** sama sa Silot nga Anti **1 DIOS** ug Anti Specie, dili madawat. Ang bisan unsang Gobyerno nga nagpatuman sa Kriminal, gitangtang, gigukod ang mga myembro niini: **MS R7**



**Sukaranan!**

Ang usa ka akusado nga nakit-an nga 'Guilty' usa ka kriminal. Ang matag kombiksyon adunay usa ka mando nga silot. T dinhi wala'y plea bargaining. Wala'y pagkunhod sa sentensya, kalig-on sa resistensya o pagsuspinde sa sentensya.

Daghang nakit-an nga nakasala, Ang sentensya alang sa matag nakit-an nga sad-an gidugang nga magkadungan, total. Kini nga kinatibuk-an igahatag sa dili sunud-sunod nga tibuuk. Wala'y pagsentensya sa diskwento alang sa mga serial criminal.

Pag-usab nga Mga Nakasala wala makakat-on gikan sa ilang miaging Rehab. Tungod niini kinahanglan nga buhaton pag-usab ang Rehabilitasyon. Ang kaniadto ug karon nga Paghukum gihiusa, gihatagan usa ka total nga natipon nga Sentensya nga gisilbi nga tibuuk. Wala Maayong pagpagawas, Parole, Pardon ...

Adunay 3 ka mga grupo sa edad (Tin-edyer, batan-on, Hamtong) aron sa paghunahuna sa diha nga Sentencing . Pagpangayo 'Kasad-an' o nakit-an nga sad-an nga impluwensya sa Sentensya. Ang rehabilitasyon adunay marka nga 'R' (MS R1-7) . R nga rating sa Law Giver Manifest

nalakip sa hamtong nga nangamuyo nga sad-an.

Ang Katibuk-ang Sentensya mao ang nagbuot kung hain ang ipatuman. Ang mga hamtong nangamuyo nga sad-an sa 3 ka beses nga 'R4' (3 ● 7 = 21 ka tuig) 21 ka tuig: 'Kriminal nga Rehab'.

## Pagsentensya sa Diskwento

**Pagsentensya sa Diskwento** daotan, dili makatarunganon kini napapas. Gibuhat ang balaod sa pag-backdate aron mahuman ang tanan nga adunay mga sentensya nga adunay diskwento. Ang paghukom sa diskwento gipulihan sa: **MS / R1-7**

**Sunod-sunod nga Paghatag og mga Sentensya:** Gigantihan ang kriminal tungod sa usa ka serial criminal nga nimubu ang iyang sentensya. Kataposan Niini! Gibuhat ang balaod sa pag-backdate aron ang tanan nga adunay na magkasunod nga mga sentensya sa diskwento gisentensiyahan usab.

**Gibaliwala ang Mga nangagi nga Sentensya** kung Sentencing. Ang dili pagbaliwala sa kriminal nga wala nakakat-on gikan sa nangagi nga rehabilitasyon dili matinuoron nga dili makatarunganon. Natapos Kini! Gibuhat ang balaod sa pag-backdate aron ang tanan nga adunay mga gibalewala nga mga sentensya gisentensiyahan usab.

**Gisuspinde nga Sentensya?** Ang usa ka kriminal napamatud-an nga sad-an, gisuspinde ang iyang sentensya ug nahigawas. Kini nga matang sa pagsentensya kriminal, pag-usik sa mga kahinguhaan, oras sa Korte ug pagpatuman sa Balaod. Natapos Kini! Ang opisyal sa korte nga nagpanghatag Suspendido nga Mga Sentensya gikuha: **MS R7** Gibuhat ang balaod sa pag-backdate aron mapanghimatuud nga ang tanan nga adunay na gisuspinde nga mga sentensya.

**Parol ug Sayo nga Pagpagawas !** Daotan ug dili makatarunganon. Nagtapos silang duha. Gikiha ang mga myembro sa Parole board, **MS R7** Gibuhat ang balaod sa pag-backdate aron mapanghimatuud nga ang tanan nga adunay na gisuspinde nga mga sentensya.

**Nakasala apan dili Sala** ang usa ka kriminal napamatud-an nga sad-an apan ang iyang pagkasad-an wala girekord ug nahimong gawasnon. Usa ka brutalidad ang usa ka babaye, NAPASANLAN nga siya sad-an apan ang iyang nakit-an nga sad-an wala panumbalinga aron dili kini makaguba sa iyang estatwa sa pagkapopular ug makapirma siya sa Milyon nga \$ nga mga kontrata sa radyo. Kataposan Niini! Ang opisyal sa korte nga nagahatag mga sad-an apan dili mga sentensya nga nakuha: **MS R7** Gibuhat ang balaod sa pag-backdate aron adunay tanan nga wala naitala nga wala'y rekord nga mga hukom nga sad-an nga natala ug gisilotan usab.

## Mandatory nga pagsentensya may tulubagon nga patas HUSTISYA



### Ang kinahanglan sa hustisya usa ka Court Media.

Ang mga tawo adunay katungod, kinahanglan nga makakita, makadungog sa tanan nga bahin sa Hustisya. Giunsa kini molihok. Ang usa ka Korte dili gamiton alang sa propaganda, kalingawan, relasyon sa publiko o ingon Media Circus. Wala'y video taping nga pagsulay. Gigamit ang mga discreet Security camera. Dili gitugotan ang pagtabon sa nawong. **MS R3**



Wala'y media video taping sa pagsulay. Ang pagtugot sa mga media camera sa pagsulay gihimo nga kalingawan ang pagsulay. Kung nag-atubang sa mga camera Judge, Magistrate, Prosecutor, Defense (**Barrister, Abogado**), akusado ug mga saksi lahi og pamatasan kaysa kung wala sila mga camera. Ang mga tawo dili molihok ug maggawi natural. Ubos sa pagmina sa pagbasa sa body language, ekspresyon sa nawong, tono sa tingog ug paggamit sa sinultian. Ang mga tawo magbisti usab lainlain aron makahimo usa ka dili natural nga imahe. Ubos sa pagmina ang integridad sa mga paghusay sa korte nga gihimo kini nga teatro. Dili makatarunganon! Dili madawat. Wala mahitabo!

### Sa wala pa ang Pagsulay

Ang pagreport sa media sa wala pa ang Pagsulay gikutuban sa ngalan sa Akusado, diin nga Korte, petsa sa Pagsulay. Bisan unsang uban pang pagreport (mga singil, ngalan sa saksi, mga opisyal sa korte, opinyon, komento ...) pagtamay sa Korte: ' **MS R3** '

### Panahon sa Pagsulay

Adunay pagdili sa Media sa pagreport sa panahon sa pagsulay. Ang pagdili sa paglapas sa media gitamay sa korte: ' **MS R3** '

### Pagkahuman sa panapos nga pagsulay

Media naghatag sa usa ka ' **Detalye sa Report sa Pagsulay** ' pagkahuman sa panapos nga pagsulay: Kinsa ang giakusahan (**litrato, adres, amo, ginikanan**) ? Unsa man ang char-ges? Mga opisyal sa korte .. Paghukum, pangatarungan, rehabilitasyon, bayad kung adunay. Ang media kinahanglan maghatag opinyon ug komento.

**Hinumdomi!** Maghuhukom (**Magistrado**) dili mahimo (**kanunay**) sumpuon ang detalyado nga pagreport sa Media alang sa bisan unsang hinungdan (**nasudnon nga seguridad, privacy, dunot nga balaod ..**) .

### Paghangyo

Sa higayon nga gipasaka ang usa ka apelar. Ang pagreport sa media sa wala pa ang Pagsulay, sa panahon sa Pagsulay ug pagkahuman sa mga lagda sa Pagsulay magamit.

### Freedom of Detail Ang pagreport sa pagsulay usa ka sagrado!

Ang pagpugong sa kahusay nagpasabut nga pagpanalipod sa 'Nakasala'. Ang pagpanalipod kanila usa ka

hulga sa Komunidad. Ang komunidad adunay katungod nga mahibal-an ang usa ka 'Gtylty's' (litrato, adres, amo, ginikanan) 'ug usa ka biktima (mga) mga detalye Ang sangputanan sa pag-apelar, pangatarungan ('Detalye sa Pagsulay sa Pagsulay'). Bisan unsang pagdumili (Sugo sa Pagpugong sa Hukom pagkahuman sa Apela) sa kini nga kalihokan makuha **MS R7** '

**Hinumdomi!** Ang komunidad adunay katungod nga mahibal-an ang mga detalye sa 'Kasad-an. Nakatabang kini sa komunidad nga mapanalipdan ang kaugalingon gikan sa daotan, krimen .. Ang komunidad adunay katungod nga makaila sa usa ka 'biktima (mga) 'mga detalye. Naghatag kini usa ka komunidad nga makahatag labing kadaghan nga tabang.

Bisan kinsa nga Hukom, Magistrado nga nagpagawas usa ka mando sa Pagpugong pagkahuman sa Pagsulay, Ang Apela gikuha gikan sa Hudikatura. Ang ilang mga kredensyal sa Propesyonal nakansela, gिकासohan ' **MS R7** '.

**Hinumdomi!** Bisan unsang Kasalanan nga gipanalipdan sa usa ka mando sa Pagpugong nga nakahimo og kalapasan (mga) . Ang bisan kinsa nga Maghuhukom, Magistrado nga nagpagawas sa kini nga mando sa Pagsupil sad-an sa asosasyon (usa ka hulga sa komunidad) . Gikanselar ang ilang mga kredensyal nga Propesyonal, gisang-at ' **MS R7** ' .

Bisan unsang Biktima nga protektado sa usa ka mando sa Pagpugong. Dili pagkuha tabang nga kinahanglan sa komunidad. Ang bisan kinsa nga Maghuhukom, Magistrado nga nagpagawas sa kini nga mando sa Pagpugong mao ang wala'y katungdanan sa usa ka myembro sa komunidad. Ang ilang mga kredensyal sa Propesyonal gikansela, gipasakaan og kaso ' **MS R7** ' .



## REHABILITASYON

Ang rehabilitasyon gidumala sa Marshals, Sheriff. Ang rehabilitasyon naglangkub sa edukasyon, pagsakup sa mga kabtangan ug pag-caging. Gisilotan ang rehabilitasyon sa mga sad-an ug giprotektahan ang Komunidad! Kini ang Matarong nga porma sa pagsilot. Gipanalipdan niini ang komunidad ug gitabangan ang Masad-an nga mahimong mapuslanon nga mga miyembro sa komunidad.

Ang rehabilitasyon adunay 7 nga mga grado **R 1-7** . Ang ila mao ang 2 nga lahi sa Rehabilitation, Shire ug Provincial. Kinsa sa 2 nga mag-apply depende sa edad, grado sa MS R1-7. Adunay 3 ka mga grupo sa edad, Kabatan-onan (8-14) , Juvenile (14-17 SIYA, 14-18 SIYA) ug Hamtong (SIYA 17+, SIYA 18+) Ang mga bata nga ubos sa 8 ka tuig dili mapasakaan og kaso. Nakigsabot kanila ang mga ginikanan ug magtutudlo.

\*Nagpangamuyo nga sad-an (pagsugid + sa tanan nga mga detalye sa sayup) #Nakaplag nga Nakasala

A **Shire** naghatag 2 ka lahi sa rehabilitasyon, 'Education Shire Rehab (Si ESR) ug Mga Katungdanan nga Gipakita ang Rehab ' (DSR) .

7 Tin-edyer (8-14) **Shire Rehab**

**R1** Si ESR \* 1 ka semana # 2 ka semana

**R2** Si ESR \* 2 ka semana # 4 ka semana

**R3** Si ESR \* 4 ka semana # 8 ka semana

**R4** Si ESR \* 8 ka semana # 16 ka semana

**R5** Si ESR \* 16 ka semana # 32 ka semana

**R6** Ang DSR \* 1 ka tuig # 2 ka tuig

**R7** Ang DSR \* 2 ka tuig # 4 ka tuig Kung kanus-a gibalhin ang 15 sa Juvenile Rehab!

### 7 Juvenile (14-17 SIYA, 14-18 SIYA) Shire Rehab

**R1** Si ESR \* 2 semana # 4 ka semana

**R2** Si ESR \* 4 ka semana # 8 ka semana

**R3** Si ESR \* 8 ka semana # 16 ka semana

**R4** Si ESR \* 16 ka semana # 32 ka semana

**R5** Ang DSR \* 1 ka tuig # 2 ka tuig

**R6** Ang DSR \* 2 ka tuig # 4 ka tuig Kung kanus-a 17+ (SIYA) 18+ (SIYA) gibalhin sa Provincial Rehab!

**R7** Ang DSR \* 4 ka tuig # 8 ka tuig

\*Nagpangamuyo nga sad-an (pagsugid + sa tanan nga mga detalye sa sayup) #Nakaplag nga Nakasala

### 7 hamtong Panlalawigan Rehab

**R1** Si ESR \* 1 ka tuig # 2 ka tuig

**R2** Ang DSR \* 2 ka tuig # 4 ka tuig

**R3** Cage PR \* 4 ka tuig # 8 ka tuig

**R4** 2nd chance PR \* 8 ka tuig # 16 ka tuig

**R5** Kriminal PR \* 16 ka tuig # 32 ka tuig

**R6** Hardcore PR \* 32 ka tuig # 64 ka tuig

**R7** PaghukumDay PR \* 64 ka tuig # 128 ka tuig

Ang mga giakusar nga naghangyo nga nakasala nakakuha sa usa ka total nga 27 ka tuig: **MS R5 Kriminal PR**

magamit. Ang giakusar nga mga paghangyo nga Wala Magkasala nga napamatud-an nga sad-an nakakuha sa usa ka total nga 10 tuig **MS R3 Cage P R** magamit.

Ang usa ka sad-an gipatin-aw sa iyang sayup nga gibuhay, gitudlo nga mangayo pasaylo, kung giunsa ang pag-ayo, mahimong usa ka mapuslanon nga miyembro sa Komunidad Dili na gipakaulawan ang pamilya, gipahiuli, gitabangan ang uban pa nga mga Kalag nga nahisalaag nga buhaton ang parehas! ' **Pag-ampo sa Rehab** ', gigamit matag buntag sa Rehabilitator.

## REHAB - Pag-ampo

Mahal **1 DIOS** , Magbubuhay sa labing matahum nga Uniberso Nangayo ako  
pasensya sa akong sayup nga nahimo  
Maghimo ako mga pagbag-o  
Nagsaad ako nga mahimo'g usa ka mapuslanon nga miyembro sa komunidad  
nga dili ko na kaulawan ang akong pamilya



Gipaningkamutan nako nga mapasig-uli ang akong kaugalingon ug ang tanan nga uban pang  
mga sayup nga Kalag Alang sa Kadayawan ni **1 DIOS** ug ang Maayo sa Katawhan

**Kini nga pag-ampo gi-recite matag buntag sa Rehabilitator.**

Pagpatuman • tungod kay ang silot dili madawat.

**DILI KA PATAY !!!**



A **Shire** naghatag 2 ka lahi sa rehabilitasyon, 'Education Shire Rehab  
(ESR) ug Mga Katungdanan nga Gipakita ang Rehab ' (DSR) . Ang parehas nga rehabilitasyon  
nagtagana alang sa 3 ka mga grupo sa edad, tin-edyer, bata ug hamtong. **Tin-edyer (8-14) Kung  
kanus-a gibalhin ang 15 sa Juvenile Rehab! Batan-on (SIYA 14-17, SI 14-18)  
Kung kanus-a 17+ (SIYA) 18+ (SIYA) gibalhin sa (PR) Rehab sa Panlalawigan!**

**Hinumdomi!** Kinahanglan magbayad ang rehabilitator alang sa rehabilitasyon. Ang mga tin-edyer nga  
ginikanan nagbayad 100%. Bayad sa kabataan nga 50%, ang mga ginikanan nagbayad 50%. Bayad sa edad nga 100%.

## Education Shire Rehab ( Si ESR )

Ang ESR ika-1 sa sukdanan sa Rehabilitation. Kini usa ka dili cage rehab. Usa ka Reha- bilitator  
ang magpabilin sa balay gabii (Bayad alang sa rehabilitasyon) . Ang Educat-ion Rehabilitator  
kuhaon gikan sa balay 6 ka adlaw matag semana 1 oras pagkahuman sa Pagsubang sa Adlaw (TT)  
buhaton 5 adlaw nga serbisyo sa komunidad +1 adlaw nga edukasyon. 1 oras sa wala pa  
pagsalop sa adlaw (TT) ang Rehabilitator gidala sa balay. Ang rehabili-tator adunay matag 2 ka  
oras matag 10 minuto (kasilyas, pagkaon, ilimnon) pagguba

## Mga Rehabilidad sa Shire sa Mga Katungdanan ( DSR)

Ang Rehabilidad sa Katungdanan pinaagi sa edukasyon ug katungdanan. Bayad sa Rehabilitator  
alang sa rehab. Ang Duties Rehabilitator gikuha gikan sa balay usa ka oras pagkahuman sa  
Pagsubang sa Adlaw (TT) , adlaw 1 sa semana. Naghimo 5 ka adlaw nga serbisyo sa komunidad

+ 1 ka adlaw sa edukasyon. Sa adlaw nga 6, 1 oras sa wala pa mosalop ang adlaw (TT) ang Rehab-ilitator gidala sa balay.

Usa ka Rehabilitator sa Katungdanan (DR) magsugod sa mga katungdanan sa oras nga 1 pagkahuman sa Pagsubang sa Adlaw. Ang 'DR' adunay matag 2 oras a 10 minuto (kasilyas, pagkaon, ilimnon) pagguba Ang DR gi-confine sa gabii apan mopauli alang sa Fun-Day.

(TT) Time-Triangle Custodian-Guardians Bag-ong Panahon nga pagdumala sa oras



Naghatag ang Lalawigan 5 ka klase nga caged rehabilitation: Cage, 2nd chance, Criminal, Hardcore, Adlaw sa Paghukum. Adunay managlahi nga mga panagsama alang sa HE ug SIYA. Mabdos siya adunay Bag-ong natawo nga gikuha. SIYA nga nagpilit sa ilang kinatawo o nag-ejaculate sa us aka HEUS nga lungag (pagpanglugos sa tomboy) o baba (daotan, salawayon, dili natural) gikuha ang ilang kinatawo sa bungkal.

Rehabilitator sa Panlalawigan (PR) gitago sa usa ka gabii sa usa ka 3 m<sup>3</sup> cube. Ang usa ka cubes nga salog, dingding, kisame, nga gilangkuban sa Cyclone, Fire ug taas nga Humidity resistant Precast Mga konkreto nga panel nga adunay pagkahuman nga kolor sa kolor nga kolor nga grey. Ang atubangan gilangkoban sa mga steel bar, usa ka pultahan nga steel bar. Nag-atubang kini sa usa ka hallway. Wala'y bintana.



Wala'y bungbong sa likod sa gawas. Ang mga suga sa hallway mapalong sa pagsalop sa adlaw ug sa pagsubang sa Adlaw.

Adunay 2 nga higdaanan nga gihigdaan kontra sa mga steel bar. Batok sa bungbong sa likod ang 1 nga steel toilet nga wala'y lingkuranan o takup. Usa ka cube ang gipuy-an sa 4 Rehabilitator. SIYA kinahanglan nga mag-Shower, mag-ahit matag 6 ika adlaw sa semana. Kinahanglan siya mag-Shower (6 ika adlaw). Wala gitugotan ang pagdawat sa personal nga mga butang alang sa us aka kopya sa, 'LGM'.

Ayaw suweldo ang PR. Dili makadawat salapi, regalo o dugang. Dili makaboto! Dili mapili!

### Cage Rehab sa Panlalawigan

**Bag-ong Pag-abut** kinahanglan nga itugyan ang ilang mga gamit, gamit sa banyo, alahas ug uban pa nga personal nga mga butang. Ang gibug-aton ba, shower, ahit, adunay mga tattoo nga nahabiliin, adunay 2 nga mga tracer nga natanum sa ilang lawas. Ang 1 Tracer adunay sulud nga ID information ug usa ka mubu nga distansya nga nagbuga. Ang 2<sup>nd</sup> usa ka Satellite Tracer. Ang Rehabilitator adunay ilang ngalan nga gipulihan sa usa ka numero.

Nakadawat sila mga giapil nga gamit nga 'PR', usa ka kopya sa usa ka 'Law Giver Manifest'. Gipakita ang PR sa ilang home cube, bunk. Sa katapusan sa adlaw sila gipaila

ced sa uban pang mga bunks PR. Gipatin-aw sa mga kapares sa adlaw-adlaw nga kalihokan.

**Hinumdomi!** Ang PR wala'y personal nga mga butang. Wala'y pisikal nga kontak sa mga bisita o makadawat bisan unsa gikan kanila. Wala'y mga komunikasyon sa gawas gawas sa bisita.

**Adlaw-adlaw nga rutina 6 adlaw sa usa ka semana** sa Pagsubang sa Adlaw (TT) usa ka sirena ang nagpukaw sa PR. Gisul-ob nila ang ilang mga gamit ug mga sapin, nag-adto sa banyo, gipahayag sa uban pang mga kauban sa bunk ang ilang mga krimen ug tanan nga gisimba nila: ' **Pag-ampo sa Rehab** '. Nagbukas ang pultahan sa Cube, ningbalhin sila sa lugar nga magtipun-og.

Nakadawat sila adlaw-adlaw nga rasyon (pagkaon, ilimnon) mopadayon sa compound work chapel o transport. **Hinumdomi!** Blubbery (sobra sa timbang) Ang PR wala'y makaon (hangtod nga husto ang gibug-aton) inom ra.

Ang trabaho sa PR gikan sa 1 oras pagkahuman sa Pagsubang sa Adlaw. Adunay 3, 10 minuto (kasilyas, inom, kaon) naguba. Hunong sa 1 ka oras sa dili pa mosalop ang adlaw. Ang PR nga nagtrabaho sa gawas sa kompaniya gikuha pagbalik. Pagkahuman sa trabaho nanghugas sila sa nawong, kamot, nakadawat snack pack ug inum. Pagbalik sa ilang cube sa balay. Ang mga suga sa hallway mapalong sa Sunset (TT) . **Hinumdomi!** Wala'y suga sa PR home cube.

**Adlaw 7 ( Lingaw-adlaw)** magsugod sama sa miaging 6 ka adlaw. Mobalhin ang PR sa ilang Grupo (28) magtapok lugar. Pagsamba sa Grupo: ' **Adlaw-adlaw nga Pag-ampo** '. Pagdawat buntag nga snack pack nga adunay inum, hisgutan, Pagpakita sa Balaod. Udtong tutok (udto) makadawat pack sa paniudto nga adunay inum, pagsamba: **Salamat sa Pag-ampo** . Pamati sa musika. Pagdawat pagkahuman sa udto nga snack pack nga adunay inum, pagsamba: ' **Salamat sa Pag-ampo** '. Manan-aw sine. Unya parehas sa pagkahuman sa trabaho.

**Mga obligasyon sa PR!** Ayaw pagpanlupig, paghago, pagsamba adlaw-adlaw, pagpakita respeto sa kawani sa PR, mga boluntaryo ug bisita. Paghinulsol! Pagpahiuli!

**Mga pribilehiyo sa PR.** Adunay pagbisita sa 4, 1 ka oras sa usa ka tuig. Libre nga Medikal .

## 2nd Chance Rehab sa Panlalawigan

Parehas sa 'Cage PR' + daghang mga pagdili.

**Bag-ong Pag-abut** ang ilang 'Holy Matrimony' Contract, gikontrata ang Kasamukan. Ang tanan nga komunikasyon, kontak sa kapikas, mga kauban nga anak natapos.

**Adlaw 7 ( Lingaw nga Adlaw)** ang pelikula gipulihan sa pagpamalandong, pag-ampo.

**Mga pribilehiyo sa PR.** Adunay pagbisita sa 3, 1 ka oras sa usa ka tuig. Libre nga gilimitahan (hinungdanon) Medikal .



## Kriminal Rehab sa Panlalawigan

Parehas sa '2<sup>nd</sup> Adunay higayon nga PR '+ dugang nga mga pagdili.

**Adlaw 7 ( Lingaw nga Adlaw)** ang musika gipulihan sa kahilum.

**Mga pribilehiyo sa PR.** Adunay pagbisita sa 2, 1 ka oras sa usa ka tuig. **First aid ra .**

## Hardcore Rehab sa Panlalawigan

Parehas sa 'Criminal PR' + daghang mga pagdili.

**Adlaw-adlaw nga rutina 6 adlaw sa usa ka semana** pagbuhat labi ka lisud, hugaw nga trabaho.

**Mga pribilehiyo sa PR.** Adunay pagbisita sa 1, 1 ka oras sa usa ka tuig. **Ang mga painkiller ra .**

## Adlaw sa Paghukum Rehab sa Panlalawigan

Parehas sa 'Hardcore PR' + daghang mga pagdili.

**Adlaw-adlaw nga rutina 6 adlaw sa usa ka semana** pagbuhat dili maayo, makuyaw nga trabaho.

**Mga pribilehiyo sa PR.** Wala.

**Hinumdomi!** Mga binilanggo nga namatay samtang **Pagpahiuli** gisunog. Mikaylap ang ilang mga abo sa pag-abono sa Crematorium.



## MA RSHALL

Independent ~ Imbestigasyon ~ Pagpatuman ~ Gabayan ~ Pagpanalipod

Ang pagpatuman sa Balaod sa Lalawigan naglangkob sa Marshall, Ranger, ug Shire Sheriff, Sentinel. Ang independensya ni Marshall ug Sheriff. Wala sila itudlo o mapili. Kini ang sangputanan sa usa ka career-path: **Pag-aplay, kasinatian sa trabaho, abanteng pagbansay, edukasyon ug paglihok sa mga tigulang sa mga tawo nga adunay parehas nga mga kwalipikasyon.**

Giimbestigahan ug gipatuman ni Marshall ang mga pagsupak sa Mga Balaod. Gihimo nila kini sa daplin sa pool sa Barrister. **Ang gipadagan ni Marshall nga Rehabilitation, Quarantine, PHeC, PDeC ug CE, Crematorium.**

Giya ni Marshall ang komunidad pinaagi sa mga kampo sa kamalayan sa publiko nga nagpatin-aw sa Mga Lagda sa Lalawigan (**Balaod**) . Indibidwal nga paggiya.

Gipanalipdan ni Marshall ang komunidad, palibot, wildlife:

Marshall's> **Mga balaod sa Criminal ug Sibil sa Panlalawigan, Mga serbisyo sa paglutaw sa Komunidad, Rehab sa Panlalawigan, Quarantine, ... Makig-uban sa Sheriff.**

Rangers> Panalipod sa utlanan, Mga Santuaryo sa Wildlife ug Mga utanon, Proteksyon sa kinaiyahan, ..

## Dalan sa Marshall Career alang sa HE

Pagkahuman Niya makompleto ang 'Community Emergency service' (CE) . Nahimo 'Ranger sa Trainee (wmw2) 'alang sa 3 ka tuig. Pagkahuman adunay 2 ka mga sub career, Barrister o Ranger. Ang mga karera sa sub gipili sa tagsatagsa nga mga katakus ug panginahanglan sa organisasyon. Ang karera sa ranger labi ka pisikal.

Pagkahuman sa 3 ka tuig isip 'Trainee Ranger' kwalipikado nga mahimong 'Barrister' o 'Ranger' (wmw3) . Pagkahuman sa 3 ka tuig nga kasinatian sa pagtrabaho isip 'Barrister' o 'Ranger' kwalipikado nga motambong sa 'PHeC, Technical-College'. Kumita human mahuman ang 'Supervisor-Certificate'.

Kung adunay usa ka pag-abli nga gipasiugda sa 'Tigdukiduki' o 'Tigpanalipod' (wmw4) . Nag-apil ang tigdukiduki, 'Marshall Barrister-pool'. Ang Protector usa ka Ranger. Pagkahuman sa 3 ka tuig nga kasinatian sa pagtrabaho isip 'Tigdukiduki' o 'Protektor' kwalipikado nga motambong sa 'PHeC, ang Leadership-College' mokita pagkahuman sa pagkahuman 'Panguna-Diploma ' .

Kung adunay usa ka pag-abli nga gipasiugda sa 'Defender, Prosecutor' o 'Custodian' (wmw5) . Ang Defender, Prosecutor bahin sa 'Marshall Barrister pool'. Pagkahuman sa 3 ka tuig nga kasinatian sa pagtrabaho isip Defender, Prosecu- tor 'o' Custodian (Ranger) 'kwalipikado nga motambong sa' PHeC, Leadership- College 'mokita pagkahuman sa' Manager-Diploma ' .

Kung adunay usa ka pag-abli nga gipasiugda sa 'Hukom' o 'Curator' (wmw6) . Ang Hukom bahin sa 'Marshall Barrister-pool'. Pagkahuman sa 3 ka tuig nga kasinatian sa pagtrabaho isip 'Hukom' o 'Curator (Ranger) 'kwalipikado nga motambong sa' PHeC, Leadership-Camp 'mokita human mahuman ang' Administrator-Degree ' Nag-uban sa 'Provincial Adviser-pool'.

Kung adunay usa ka pag-abli nga gipasiugda sa 'Marshall' (wmw7) . Mahimo ra nga tangtangan alang sa pagkatangtang sa katungdanan. Pinaagi sa pagboto sa kadaghanan (36) sa Parliamante. Si Marshall usa ka appointment sa karera, dili usa ka appointment sa politika.

## Ang agianan sa Marshall Career alang sa SHE

Pagkahuman Niya makompleto ang a ' Holy-Matrimony ' kontrata Adunay usa ka, Medi-medium, Education Trade-Certificate (tan-awa ang SmeC) . Nagsugod siya sa pagtrabaho isip 'Trainee Ranger (wmw2) 'alang sa 2 ka tuig. Adunay 2 ka mga sub-career,

Barrister o Ranger. Ang mga karera sa sub gipili sa tagsatagsa nga mga katakus, mga panginahanglanon sa organisasyon. Ang usa ka karera sa Ranger labi ka pisikal.

Pagkahuman sa 2 ka tuig isip 'Trainee Ranger' kwalipikado nga mahimong 'Barrister' o 'Ranger' (wmw3) . Pagkahuman sa 2 ka tuig nga kasinatian sa pagtrabaho isip 'Barrister' o 'Ranger' kwalipikado nga motambong sa 'PHeC, Technical-College'. Kumita human mahuman ang 'Supervisor-Certificate'.

Kung adunay usa ka pag-abli nga gipasiugda sa 'Tigdukiduki' o 'Tigpanalipod' (wmw4) . Nag-apil ang tigdukiduki, 'Marshall Barrister-pool'. Pagkahuman sa 2 ka tuig nga kasinatian sa pagtrabaho isip 'Tigdukiduki' o 'Protektor' kwalipikado nga motambong sa 'PHeC, ang Leadership-College' nakakuha 'Leader-Diploma'.

Kung adunay usa ka pag-abli nga gipasiugda sa 'Defender, Prosecutor' o 'Custodian' (wmw5) . Ang Defender, Prosecutor bahin sa 'Marshall Barrister-pool'. Pagkahuman sa 2 ka tuig nga kasinatian sa trabaho isip Defender, Prosecutor 'o' Custodian 'kwalipikado nga motambong sa' PHeC, ang Leadership-College 'mokita pagkahuman sa' Manager-Diploma '.

Kung adunay usa ka pag-abli nga gipasiugda sa 'Hukom' o 'Curator' (wmw6) . Ang Hukom bahin sa 'Marshall Barrister-pool'. Pagkahuman sa 2 ka tuig nga pagtrabaho sa katalagman isip 'Hukom' o 'Curator' kwalipikado nga motambong sa 'PHeC, ang leadership- Camp' mokita pagkahuman sa Administrator-Degree. Nag-uban sa 'Provincial Adviser-pool'.

Kung adunay usa ka pag-abli nga gipasiugda sa 'Marshall' (wmw7) . Mahimo ra nga tangtangan alang sa pagkatangtang sa katungdanan. Pinaagi sa pagboto sa kadaghanan (36) sa Parliamante. Si Marshall usa ka appointment sa karera, dili usa ka appointment sa politika.

## Marshall Code

(MLE) Ang mga myembro sa pagpatuman sa Balaod, Marshall, Ranger, Sheriff, Seninel, Pulis, .. naa didto aron masiguro nga luwas ang usa ka komunidad. Gusto sa komunidad nga ipatuman ang Balaod (LE) aron mahimong matinahuron, maisugon nga andam ibutang ang ilang kinabuhi sa linya alang sa komunidad, adunay usa ka hataas nga pamatasan ug sumbanan sa propesyonal, nga masaligan ug makiangayon. Padayon sa pangisip, himsog. Ayaw paghimo usa ka kinabuhi o aksyong pang-industriya.

MLE gamit ang pamatasan, pagbag-o sa hunahuna (alkohol, heroin, ..) ang mga sangkap gipaubos, gibansay usab. 2<sup>nd</sup> ang kalapasan moadto sa ilawom sa Seniority. 3<sup>rd</sup>

ang kalapasan talamayon nga gitugyan, + MS R3 .

Ang MLE nakahimo og bisan unsang kalapasan dili tinahud nga gipagawas, gipasakaan og kaso. Ang bisan unsang krimen nga nahimo nga adunay alkohol doble nga Rehabilitasyon. Mga droga sa body treble Rehab. Ang MLE nakababag sa ebidensya (nagbag-o, nagguba, naghimo, nagbutang, ..) ug o hadlokang ang mga nakasaksi dili tahuron nga gipagawas, gisumbong, MS R3

Wala'y lugar alang sa sobra nga gibug-aton (**blubbery**) personal sa LE. Bisan unsang personal (**ranggo**) nahimong sobra nga gibug-aton (**dili buros**) gihatagan 3 ka bulan aron mahubaran ang blubber. Ang pagkapakyas sa pagbuhat niini gihangyo nga mohawa sa katungdanan. Dili buhian.

Guba sa mga Unyon sa Pulis ang respeto ug pagsalig sa komunidad sa pagpatuman sa Balaod. Gipanalipdan sa mga Unyon sa Pulis ang mga miyembro nga wala'y kaarang, kurakot, nakalapas sa moral, sibil, balaod sa kriminal. Giawhag nila ang ilang mga miyembro nga hunahunaon nga ang ilang kaayohan labi ka hinungdan kaysa sa komunidad. Dili Tinuod. Natapos ang mga unyon sa pulisya.

Ang pagsamad sa usa ka empleyado sa LE usa ka pagpanlupig, tig-atake: **MS R5** . Paggamit a bokus, sungkod, hinagiban, ..: **MS R6**. Aksidente nga pagpatay (**Kaugaligon nga pagpanalipod, Panglawas ug Kaluwasan mao ang aksidente nga pagpatay**) : **MS R5** . Tuyo nga pagpatay (pagpatay, pagpatay) : **MS R7**

Nasakitan ang kawani sa LE sa wala hatagi'g probisyon nga binuhi nga hayop, gireklamo ang tag-iya sa binuhi nga hayop, **MS R3** . Ang empleyado sa LE gipatay sa wala mapro nga binuhi nga hayop. Giguba ang binuhi nga tag-iya gikasuhan, **MS R4** . Nasamdan ang kawani sa LE sa gihagit nga binuhi nga hayop, ang empleyado nga LE empleado edukado ug gibutang sa katapusan sa pagkatigulang. Wala'y aksyon nga gihimo batok sa tag-iya sa binuhi nga hayop. Ang empleyado sa LE gipatay sa gihagit nga binuhi. Giguba ang binuhi nga tag-iya wala gisuhan.

Ang empleyado sa LE nasakitan sa wala maprobar nga domestic nga hayop. Gipasakaan og sumbong ang tag-iya sa domestic domestic, **MS R3**. Ang empleyado sa LE gipatay sa wala maprobar nga domestic nga hayop. Naguba ang sulud nga hayop **MS R4** . Ang empleyado sa LE nasakitan sa gihagit Domestic nga hayop, ang empleyado sa LE edukado ug gibutang sa katapusan sa pagkatigulang . Wala'y aksyon nga gihimo batok sa Domestiko nga hayop o tag-iya. Ang empleyado sa LE gipatay sa gihagit nga Domestic nga hayop. Nalaglag ang sulud nga hayop wala'y bayad ang tag-iya.

Ang wala giprobo nga ihalas nga hayop nakasakit o nakapatay sa empleyado sa LE. Guba ang hayop. Ang gihagit sa ihalas nga hayop nakasakit sa empleyado sa LE. Ang empleyado edukado ug gibutang sa katapusan sa pagkatigulang. Gibuhian ang ihalas nga hayop. Gipatay sa ihalas nga hayop ang empleyado sa LE. Giguba ang hayop.

Ang empleyado sa LE nagbuhat sa kapintasan: Nasakitan ang uban pa (**kaugaligon nga pagpanalipod, nagpabilin ba**) dili tinahud nga gitugyan, **MS R5** . Mga sakit (**sobra nga kusog**) gamit ang a bokus, sungkod, hinagiban dili tinahud nga gitugyan, **MS R6** . Gipadayon nga nasakitan (**pagsakit**) dili tinahud nga gitugyan, **MS R7** .

Dili maayo nga paggawas sa Alagang Hayop nga LE Hurt, Domestic nga hayop, Wild nga hayop, **MS R3** . Nagasakit sa Binuhi, Domestic nga hayop, Wild nga hayop, gamit ang a bokus, sungkod, hinagiban, .. dili tinahud nga gitugyan, **MS R4** . Prolon-

ged nasakitan (pagsakit) sa Binuhi, Domestic nga hayop, Wild nga hayop, **MS R5** .

Kill's Pet, Domestic animal, (nga wala'y pagtugot sa mga tag-iya) Ihalas nga animal (dili us aka Ranger) , wala'y pagtahud nga gipagawas, **MS R6** ( wala'y labot ang panalipod sa kaugalingon). Kabangis batok sa mga butang (panamastamas) , dili dungog nga gibungkag, **MS R4** ( nagbayad bayad)

Nag-apply ang hamtong nga Rehab R1-7

Ang uban pa nga Kill, wala'y pagtahud nga gipagawas, gisuportahan, **MS R7** . Ang mga Killer Cops napakyas sa pagpanalipod sa komunidad. Ang ilang pasangil sa kahadlok, wala'y lugar alang sa mga duwag, mamumuno sa Pagpatuman sa Balaod. Ang uban nga nagpanalipod kanila, **MS R7** . Ang ila mao ang:

## Zero Tolerance sa Killer Cops

Ang MLE nga nagpuyo sa Marshall 'Code' nagpaabut sa suporta ug respeto sa komunidad.

**Mga Biktima sa Krimen –Pag-ampo** Adlaw sa Memoryal 2.4.7.

**Mahal 1 DIOS** , Magbubuhat sa labing matahum nga Uniberso Ang imong labing mapaubsanon nga matinud-anon nga tigbantay (1<sup>st</sup> Pangalan



Pangutan-a nga ang Daotan gisilotan sa Kinabuhi ug Afterlife Alang sa Kadayawan sa **1 DIOS** ug ang Maayo sa Katawhan

Gigamit kini nga pag-ampo kung gikinahanglan ug sa adlaw nga Memoryal.



**Kapintasan** mao ang hulga **Hunong na ang Kapintasan** pagsugod sa balay!

Kitaa ang konsepto nga CG dili Kabangis!

**Wali** : Dili ka magpatay ! (tan-awa ang 1 Simbahan)

May kalabotan nga pagbasa: **Sentinel** ! (tan-awa ang Komunidad)

Hilisgutan sa pagtuon: **Hustisya** (tan-awa ang Pagtuon)

**Bag-ong panahon** pagdumala sa oras Malingaw nga mga tema sa adlaw , pag-apil!

**2.4.7.** Mga Biktima sa Crime day usa ka Memoryal **CG** Kalender

**3.4.7.** Mga nabiktima sa giyera usa ka adlaw sa Memoryal **CG** Kalender

**8.2.7.** Adlaw sa Holocaust usa ka adlaw nga makauulaw **CG** Kalender



Hustisya nga kinahanglan sa usa ka  
komunidad! Hustisya usa ka  
katungdanan sa komunidad! Hustisya ang usa k

**1 GOD**      **1 FAITH**      **1 Church**

**Universe  
Custodian  
Guardians**

**Law-Giver Manifest**

**AS it is WRITTEN It Shall BE**

